
JEGYZŐKÖNYV 
a Magyar Gestalt Egyesület 2018. évi Megismételt Rendkívüli Közgyűléséről 

2018. május 3. 18:00 óra  

18.00-kor Mondok Árpád szabályszerűen és az eredeti napirenddel megnyitotta a 
közgyűlést. Megállapította, hogy a közgyűlés a jelenlévő tagok létszámától függetlenül 
határozatképes. Jelenlévő tagok listája a jegyzőkönyv mellékleteként, Megismételt 
Rendes Közgyűlés Jelenléti Ív címmel készült. 

A jelenlévők egyhangú szavazással megválasztották Mondok Árpádot levezető 
elnöknek, Antal Líviát jegyzőkönyvvezetőnek, Kálmán Andreát jegyzőkönyv-
hitelesítőnek. 

A levezető elnök ismerteti az egyetlen napirendi pontot.  

  
1) Döntés a Magyar Gestalt Egyesület elnökségének, a Norvég Gestalt 

Intézetnek és Budapest Gestalt Intézetnek a  közös javaslatáról  a 
magyarországi  Gestalt Terápia Képzés folytatásáról  2018-2030 
között. 

Mondok Árpád felolvasta a hármas megállapodás részleteit. Szepesi Zsuzsa, mint jelen-
lévő tag a mellékletben szereplő kérdéseket tette fel az intézet képviselőinek. 

A kérdések alapos megvitatása után a levezető elnök szavazásra bocsájtotta a napirendi 
pontot, amit 10, azaz tíz IGEN szavazattal, 0 Nem és 0 tartózkodással  a közgyűlés 
egyhangúlag megszavazott. 

 20:00-kor a Közgyűlést a levezető elnök berekesztette. 

- kmf  – 

........................................ ........................................ ........................................

Antal Lívia Mondok Árpád Kálmán Andrea

jk. Vezető levezető elnök jkv hitelesítő
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1. számú melléklet: 

• Kérdés: Mi a szervezeti formája az Intézetnek? 
• Válasz: Kft., és 2017 végén alapítottuk meg. 

• K: Kik a tulajdonosok? 
• V: 6 magánember. A 7 tanár közül 5-en (Bence Judit, Bozsogi Dia, Erős Ilona, Moldován Edit 

és Viga Orsi), a 4 szupervizor közül 1 fő (Kálmán Andrea). Tanár még Sáfrány Kinga és 
Máté Bea, szupervizor még Mondok Árpád, Stefany-Tóth Judit és Jókay Rita. 

• Aláírtunk egy szindikátusi szerződést, amiben két dologról határoztunk: 
o Mondok Árpád és Stefany-Tóth Judit részt vett az alapítási folyamat-

ban, de nem lettek alapítók az elnökségben való szerepviselésük miatt 
(az EAGT nem engedélyezi a kettős szerepet). Amint nem elnökségi 
tagok, az Intézetbe beléphetnek tulajdonosként. 

o Két évente felülvizsgáljuk a tulajdonosi arányokat. Tulajdonos lehet 
az, aki aktívan dolgozik az Intézetben. Vagyis lehet csatlakozni később 
tulajdonosként is. 

• K: Aki nem lett tulajdonos a tanárok és szupervizorok közül, az miért nem lett? 
• V: Ők ugyanúgy aktívak, csak úgy döntöttek, hogy nem fér bele most ez a befektetés az 

életükbe (anyagi és energia). 

• K: Milyen alaptőkével alakult? 
• V: 3 millió forinttal. 

• K: Van honlapcím? 
• V: Van, gestaltintezet.hu  Itt látható az új logó is, és a képzés ismertetője, sok-sok informá-

cióval. 

• K: Lehet-e valaki később tanár vagy szupervizor? 
• V: Igen, ha lesz rá igényünk. Szupervizorképzést el kell végezni a szupervizor szerephez. 

Meghirdetett tanárképzést már nem terveznek a norvégok, de most is tárgyalunk 3 érdek-
lődővel, hogy hosszabb távon hogyan tudnak becsatlakozni tanárként az Intézet munkájába. 

• K: Van-e a saját helye az Intézetnek? 
• V: Képzésre való hely jelenleg nincs. A székhely Erős Ila lakása, és ott szoktunk találkozni, 

ott fogunk tárolni dokumentumokat. 

• K: Milyen tisztségek vannak? 
• V: Bozsogi Dia és Viga Orsi az ügyvezetők ketten. A tanárok szakmai képviselője Moldován 

Edit, a szupervizorok szakmai képviselője Jókay Rita. 

• K: Hogy zajlik a munkamegosztás? Vannak felelősségi körök? 
• V: Vannak. Készítettünk egy listát a felelősségi körökről, a legtöbb felelőssége nyilván az 

ügyvezetőknek van. A tulajdonosok és a szakmai stáb motivációinak és energiájának füg-
gvényében vállal feladatokat. 

• K: Kik vannak a felügyelőbizottságban? 
• V: Nincs ilyen, mert Kft.-nél nem kell. 

• K: Alumnit terveztek-e? 
• V: Jelenleg nem, hosszú távon lehet, hogy igen. 

• K: Mi van a Kóstolókkal? 
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• V: Az Egyesület nevében MaG tagok szervezésében folyt eddig, és megy majd tovább. 
Egyeztetünk a jelenlegi szervezőkkel, az Intézet szeretné, ha lenne, és aktívan beszáll a 
szervezésbe, ha szükséges. 

• K: Nyújt-e továbbképzést az Intézet végzett terapeutáknak? 
• V: Jelenleg nem, az Egyesületben viszont évről évre nagyon sok jó ilyen célú workshop sz-

erveződik. 

• K: Kihez forduljon az, akit MA képzés érdekel? 
• V: Mondok Árpádhoz. 

• K: Jöhet-e külföldi a képzésre? 
• V: Igen, aki beszél magyarul. Arról nincs még közös álláspontunk, hogy magyarul nem 

beszélő résztvevőt fogadunk-e, ezt hogyan tudjuk megoldani. 

• K: Mi a képzés nyelve? 
• V: Vegyes, angol és magyar. 

• K: A norvégok meddig fognak tanítani a képzésben? Lesznek-e külföldi tanárok? 
• V: Igen, hosszú távon is tervezzük, hogy évi egy hétvégére külföldi tanárokat. 

• K: Nem lesz alapítói buli? 
• V: Wow, ez szuper ötlet, megszervezzük  

• K: Nyitott-e az Intézet arra, hogy beszálljon abba, hogy egy közös magyar nyelvű 
Gestalt szótárt kialakítsunk? 

• V: Igen, nagyon is, a szakmai stáb nyitott erre. 
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